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روان درمانی ؛ جامانده بزرگِ قطارِ بیمه های درمانی!

  سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد: 

کشف هفت میلیارد تومان 
اموال مسروقه در البرز

 مقدمه ای بر »مرد ایرلندی«
تازه ترین اثر آقای »اسکورسیزی«؛ 

ژانر گنگستری
از گور بر می خیزد

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

اصول طلایی بازاریابی
4شبکه های اجتماعی

رسید. اتمام  به  ایرانی  آموزان  دانش   درخشش  با  سال ۲۰۱۹   در   )F.F.i( فرانسه  اختراعات  و  ابداعات   جشنواره 
دانش آموزان مجتمع آموزشی سلاله با کسب مدال های طلا، نقره و جوایز ویژه موجب افتخار آفرینی در سطح 
بین المللی شدند که از این رو موجب شادی و در درجه بعد، الزام مسئولان آموزش و پرورش برای تجهیز امکانات 
 آموزشی، پرورشی و اجتماعی در مدارس کشور جهت بروز هرچه بیشتر چنین استعدادهایی در سطح بین الملل است.

اسامی برگزیدگان جشنواره ابداعات و اختراعات کشور فرانسه به شرح زیر است:
آتنا طیب، آیناز بیضایی، صوفیا عزیزنیا، ترانه ایزدیار )مدال طلا(  /   ثمین کرمی، روژینا تیموری )مدال نقره و 

جایزه ویژه جشنواره(

 با کسب مدال طلا و نقره؛

درخشش بین  المللی دانش آموزان ایرانی در جشنواره 
ابداعات و اختراعات فرانسه 
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پزشکی  آموزش  و  بهداشت، درمان  وزیر 
و  اقدامات  با  آنفلوآنزا  ویروس  گفت: 
آموزش های داده شده و باهمکاری مردم 

در مناطق مختلف کشور مهار شد.

نمکی  سعید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
روز گذشته در حاشیه بازدید از مرکز جامع 
بیماری  گسترش  افزود:  میامی  سلامت 
آنفلوآنزا در پاییز شدت بیشتری داشت که با 

اقدامات مناسب مهار شد.
وی گفت: با تمهیدات لازم و آموزش های ارائه 
شده به مردم برای جلوگیری از ابتلاء افراد به 

این بیماری، پیشگیری لازم صورت گرفت.
نمکی با اشاره به جذب ۱۰هزار نیرو در وزارت 
نیروها  مراحل جذب  بهداشت تصریح کرد: 

آغازشده و تا یکماه آینده انجام می شود.

وی گفت: با توجه به ضرورت خودمراقبتی 
از سوی مردم  ، طرح »هر خانه یک پایگاه 

سلامت« اجرا خواهد شد.
نمکی با اشاره به اینکه یک هزار طرح درمانی 
تا پایان امسال در مناطق مختلف کشور افتتاح 
در  سلامت  هفته  تا  کرد  عنوان  می شود، 
اردیبهشت ماه به صورت میانگین هر هفته 
۵۰ طرح برغم مشکلات مالی به بهره برداری 

می رسد.
وزیر بهداشت تصریح کرد: تامین کمبودهای 
بهداشتی و درمانی شهرستان میامی مانند، 
بعد  نبود سونوگرافی و تصویربرداری دندان 
از بازدید امروز در دستور کار قرار گرفته و به 

آن ها رسیدگی می شود.
وی با اشاره به ساخت مرکز جامع سلامت 
شهرستان میامی گفت: تکمیل بیمارستان 

درمان  و  بهداشت  شبکه  استقلال  و  جدید 
میامی با کمک مسئوولان با شدت و قوت 

بیشتری دنبال می شود.
نمکی افزود: تلاش  می شود که در اسرع وقت  
بیمارستان امام رضا )ع( میامی و مرکز جامع 

سلامت تکمیل و به مردم تحویل داده شود.
وی گفت: با توجه به دوری منطقه کالپوش 
به مرکز شهرستان و برای دسترسی مردم 

،مرکز درمانی شبانه روزی کالپوش راه اندازی 
خواهد شد.

بهداشتی  طرح  چند  از  بازدید  و  افتتاح 
یک روزه  سفر  برنامه های  جمله  از  ودرمانی 
به  پزشکی  آموزش  و  بهداشت، درمان  وزیر 
شرق استان سمنان است. شهرستان میامی 
با دو بخش مرکزی وکالپوش در شرق استان 

سمنان قرار دارد.

وزیر بهداشت: 

آنفلوآنزا در کشور مهار شد

خبر اول

القای ناکارآمدیِ انتخابات 
خطرناک است

امور زنان و خانواده گفت:  معاون رئیس جمهوری در 
عده ای بدنبال این هستند که بگویند اصلا انتخابات و 
حضور مردم در این فرایند سیاسی تعیین کننده نیست، 
در صورتیکه این القا برای جامعه ای زنده و پویا بسیار 
خطرناک است و فعالان جامعه در همه سطوح نباید در 

این دام بیافتد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، معصومه ابتکار روز 
گذشته گفت: از نخستین رفراندومی که پس از انقلاب شکل 
گرفت، عده ای با هدف برگزار نشدن رفراندوم، این موضوع 
را مطرح کردند که مردم در راهپیمایی ها نظر خود را اعلام 
کرده اند اما امام خمینی )ره( اصرار داشتند که باید رفراندوم 

برگزار تا نظر و رای و خواسته مردم مشخص شود.
وی ادامه داد: باور امام خمینی )ره( بر این استوار بود که 
مشارکت مردم در تمامی عرصه ها می تواند آینده کشور را 
تضمین کند، اکنون نیز آنچه که می تواند جمهوری اسلامی 
را با همه ضدیت ها با قدرت حفظ کند، حضور و پشتوانه 

مردمی است.
معاون رئیس جمهوری با اینکه ساز ناامیدی که عده ای 
در دوره انتخابات می زنند چیز جدیدی نیست، خاطرنشان 
کرد: متاسفانه گاهی شرایط اجتماعی و سیاسی به گونه 
ای پیش رفته که صدای این ساز در گوش مردم نشسته و 
باعث کاهش مشارکت شده، هر چند تاریخ نشان می دهد 
که کشور در بدترین شرایط نیز تجربه موفقی در این زمینه 

داشته است.

نباید دولت را در همه ناکامی ها مقصر دانست
ابتکار با بیان اینکه آن تحول بزرگ و سیاست های رئیس 
جمهوری که قرار بود اتفاق بیافتد به دلایل گوناگون از جمله 
دلایل خارجی عقب افتاد، تصریح کرد: جالب است برخی 
افراد موضوع تحریم را به کلی از تحلیل ها بیرون می کشند 
و تمام تقصیر را به گردن دولت و شخص رئیس جمهوری 
می اندازند و فراموش کرده اند شرایط بین المللی تغییر 

کرده است.
ترامپ، سیاست  ایرانی  ادامه داد: سیاست های ضد  وی 
های دیگر کشورها را تغییر داد و مقامات این کشورها را 
به بازنگری در بسیاری از هدفگذاری های خود واداشت. ما 
هم با این شرایط پیش آمده مواجه شدیم و در بسیاری از 
جهت گیری های که به خاطر برجام انتخاب کردیم، دچار 

تجدید نظر شدیم.

ناامید کردن مردم جبران ناپذیر است
وی با بیان اینکه امروز شبکه ها و گروه هایی به اسم آزادی 
می خواهند تجزیه ایران و تحقیر ایرانی را رقم بزنند، گفت: 
باید مراقب باشیم تا با این افراد چه در داخل و چه بیرون از 
مرزها همصدا نشویم. در انتخابات مجلس، فعالان سیاسی 
و تمامی افرادی که دلزده هستند مراقب باشند که ناامید 
کردن مردم با یک توئیت و نوشته خسارت بزرگی به فرد 
و جامعه می زند و انتشار ناامیدی و موج منفی به نفع هیچ 

کس نیست و فقط به نفع بیگانگان و دشمنان ایران است.
بیایند  مردم  نمایندگان  کنیم  تلاش  شد:  یادآور  ابتکار 
ای  از سیاست هایی که در دوره  تکرار خیلی  و فرصت 
نتیجه داد را بدهیم. باید صبر کنیم تا شرایط لازم فراهم 
شود. اجازه ندهیم یاس و ناامیدی در جامعه غلبه کند و 
باید همواره امیدوار باشیم، درس بگیریم، اصلاح کنیم و 

اشتباهات خود را بپذیریم.

بانوان

از »البرز« چه خبر؟

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
سال  نخست  ماه  هفت  در  گفت:  البرز 

جاری در استان البرز حدود ۴00 میلیون 
دلار صادرات کالا به دیگرکشورها داشتیم.

فرمانده انتظامی البرز گفت: پلیس دراجرای 
یک طرح ضربتی طی ۲۴ ساعت گذشته 
هفت میلیارد تومان اموال مختلف به همراه 
۲۸ دستگاه خودرو در این استان کشف کرد.

گذشته  روز  محمدیان  عباسعلی  سردار 
عملیاتی  دستاوردهای  نمایشگاه  درحاشیه 
در  افزود:  خبرنگاران  در جمع  البرز  پلیس 
باند سرقت  امنیتی ، ۲۳  جریان این طرح 
شامل ۹ باند سرقت لوازم و قطعات خودرو، 
چهار باند کیف قاپی، چهار باند سرقت خودرو، 
چهار باند سرقت وسایل اماکن خصوصی، ۲ 

باند سرقت دیگر  و یک  منزل  باند سرقت 
وسایل شناسایی و به دام افتادند.

وی اضافه کرد: همچنین در اجرای این طرح 
۹۴ نفر درقالب ۲۳ باند دستگیر شدند و ۲۸ 
دستگاه خودرو مسروقه از سارقان به دست 

آمد.
خودرو،  منزل،  سرقت  زمینه  در  سارقان 
قطعات داخل خودرو، وسایل ساختمان های 
نیمه کاره، تجهیزات درحال نصب و جعل و 

کلاهبرداری فعالیت می کردند.
طی ۲۴ ساعت گذشته اموال زیادی مانند 
تلویزیون، طلاو جواهر، لپ تاپ، گوشی تلفن 
همراه، فرش، سیم های برق، تجهیزات داخل 
خودرو، خودرو، موتورسیکلت و مقادیری مواد 

مخدر کشف شد.
 ۶۰ که  کرد  خاطرنشان  محمدیان  سردار 
سوابق  دارای  شدگان   دستگیر  از  درصد 
کیفری هستند و یکی از آن ها طی سال 

جاری بیش از چهاربار سابقه زندان دارد.
وی افزود: ازمیان اموال کشف شده نیز برخی 
اموال از زمان اغتشاشات به سرقت رفته بود 
که تعدادی دوربین بانک ها و نایلون های 

فروشگاه های زنجیره ای بوده است.
داشت:  بیان  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
برای شناساسایی مالباختگان طی هفته آتی 
فراخوان داده می شود تا به اداره آگاهی استان 

مراجعه کنند.

سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد:

کشفِ هفت میلیارد تومان اموال مسروقه در البرز 

مدیران صنایع متوسط، کوچک و استارتاپ 
تبادل  هدف  با  دوشنبه  روز  کشور  های 
فکری در زمینه فناوری صنایع و معرفی 

دستاوردها در استان البرز گردهم آمدند.

محیط  حفاظت  وحش  حیات  اداره  رئیس 
زیست استان البرز گفت که برای نخستین بار 

شیرهای آفریقایی وارد این استان می شوند.
افزود:  گذشته  روز  کشیری  الله  حشمت 

در   نگهداری  برای  آفریقایی  شیر  قلاده   ۲
شهید  پارک  تفریحی  فرهنگی  مجموعه 
وارد  امروز  چمران کرج خریداری شده که 
دوران  گذراندن  از  و پس  کشور می شوند 

قرنطینه به البرز انتقال می یابند.
وی ادامه داد: دوران قرنطینه این شیرها در 

تهران و زیر نظر دامپزشکی انجام می شود.
بر  وحش  حیات  نژادهای  گفت:  کشیری  
حفاظت  سازمان  موافقت  و  قانون  اساس 

محیط زیست می توانند وارد کشور شوند 
کننده  درخواست  مرکز  باید  اینکه  ضمن 
بتواند میکروچیپ گونه مورد نظر را از کشور 

مبدا بگیرد.
از  شیر  قلاده  چند  گذشته  های  سال  در 
نژادهای دیگری به مجموعه های تفریحی و  

پارک وحش  انتقال یافتند.
روز ۱۹ آذر ماه به عنوان روزجهانی حمایت از 

حقوق حیوانات نامگذاری شده است.

شیر آفریقایی به البرز آمد!

استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
البرز گفت که 2 شکارچی غیرمجاز عصر 
دیروز دوشنبه در  منطقه حفاظت شده 

البرز جنوبی دستگیر شدند.

فردین حکیمی روز گذشته عنوان کرد: این 
شکارچیان اقدام به شکار غیرمجاز یک راس 
ماموران  توسط  که  بودند  کرده  وحشی  بز 

مراجع  تحویل  و  دستگیر  حفاظت  یگان 
قضایی شدند.

وی با بیان اینکه برای مجرمان پرونده تخلف 
در مراجع قضایی تشکیل شده، اظهار داشت: 
از این  افراد علاوه بر ضبط لاشه شکار، ادوات 

جرم همچون اسلحه ثبت و ضبط شد.
حکیمی با اشاره به فرارسیدن فصل سرما و 
نزدیک شدن  حیات وحش به حاشیه جاده و 

روستاها، از جوامع محلی و دوستداران حیات 
وحش خواست تا در صورت مشاهده هر گونه 
دیدگی  آسیب  یا  مجاز   غیر  شکار  تخلف 
حیات وحش ، مراتب  را به یکی از واحدهای 
محیط بانی اطلاع رسانی یا با شماره ۱۵۴۰ 

تماس بگیرند.
منطقه حفاظت شده البرز جنوبی بیش از ۶۴ 

هزار هکتار وسعت دارد.

دستگیریِ شکارچیان غیرمجاز بز وحشی در البرز 
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3 اجتماعی

   مهدی تیموری
سردبیر

از قدیم گزاره تقریبا نادرستی وجود دارد که 
می گوید »عقل سالم« در »بدن سالم«! حال 
اینکه در برهه های خاصی از تاریخ افرادی 
مثل »استیون هاوکینگ« و یا »امیر تتلو« 
به طور کامل این ضرب المثل را نقض کرده 
اند بماند؛ اما یادمان نرود که بدن انسان علاوه 
بر بخش های حیاتی و مهمی مانند قلب، 
مغز، کلیه و... یک عضو اساسی هم دارد که 
متاسفانه در جامعه امروزمان به سبب برخی 
دلایل حاشیه ای به کل نادیده گرفته شده. 
اگر نگوییم مهم ترین، اما بی تردید یکی از 
حیاتی ترین اعضای بدن یک انسان، »روان 
« اوست. روح و روان را اگر جدی نگیریم، 
سلامتی بدن در شرایط سخت بسیار دور از 
دسترس است و عملا بخشی از این ضرب 
المثل قدیمی از کار می افتد؛ چرا که یکی 
از راهکارهای اساسیِ مبارزه با بیماری هایی 
مانند »سرطان« و... ، داشتن روانی پولادین و 
روحیه ای آماده برای مقابله است. در جهان 
امروز، کشورهای پیشرفته و توسعه یافته به 
سمتی رفته اند که »مشاوره«های روحی و 
روانی و اساسا »روان پزشک« جزئی جدایی 
ناپذیر از سبدِ ماهیانه خانواده ها به حساب 
می آید. یک قانون نانوشته و کاملا جهان 

شمول وجود دارد که می گوید »هر انسان به 
طور میانگین ماهی دو بار به مشاوره روحی 
روانی احتیاج دارد.« مساله ای که برای بخش 
بزرگی از جامعه امروز ایران تعریف نشده و آن 
به سبب دلایل مختلفی است که اکثرشان 
وقتی  تا  اساسا  و فصل هستند.  قابل حل 
»شرایط« مهیا نباشد، دسترسی به یک چیز 
دشوار و تا حدی غیرممکن است. بی تردید 
یکی از دلایلِ این امر، »عدم مشمولیت آن در 
بیمه های درمانی« است. اینکه پدیده مهمی 
مانند »بیمه«، در جامعه در حال پیشرفتِ ما 
)!( شرایط نسبتا خوبی دارد و بخش بزرگی از 
بیماری ها را زیر چتر خودش آورده تردیدی 
نیست؛ اما روانپزشکی و مشاوره های درمانی، 
یکی از آن چیزهایی است که از قطار بیمه 
جا مانده و اوضاع را برای متقاضیان این روش 

درمانی که تمکن مالی کافی ندارند، کاملا 
سخت و پیچیده کرده است. به طور مثال، 
شما برای یک ویزیتِ معمولی در یک مکانِ 
معمولی و ایضا یک دکترِ معمولی در پایتخت 
برای  تومان  هزار  یکصد  چون  ای  هزینه 
یک ساعت )حداقل و در کمترین شرایط( 
پرداخت خواهید کرد؛ تازه این را هم در نظر 
بگیرید که خدماتِ روان درمانی استاندارد 
–اگر اوضاعِ فرد پیچیده هم نباشد- حداقل 
به ۱۰ جلسه و بعضا بیشتر لازم است! در 
نتیجه هر فرد در پایتخت و یا همین البرزِ 
خودمان برای طی کردن یک روندِ درمانی 
یک  ترکِ  و  تمرکز  افزایش  )مثلا  مناسب 
رفتار وسواسی و نه اختلالات پیچیده!( باید 
حداقل یک میلیون تومان هزینه کند! دیگر 
حساب و کتابش با خودتان، خانواده هایی را 

در نظر بگیرید که اوضاعِ مالی مناسبی ندارند 
و با مشکلاتِ اینچنینی نیز دست و پنجه 
نرم می کنند. هزینه هایی که تهیه آن ها به 
راحتی امکان پذیر نیست و آن ها بعضا باید 
از شکمشان بزنند که برای »مشاوره« هزینه 
کند. آن وقت در چنین شرایطی چگونه می 
توان انتظار داشت مردمی که خیلی هایشان 
و  روانشناس  برای  دارند،  نانِ شب  دغدغه 
اساسا روح و روان وقت بگذارند و این مسائل 
را به قول عده ای از آن ها »قرتی بازی« )!( 

ندانند؟
اینکه روان درمانی هم شاملِ بیمه های درمانی 
شود، اصلا مساله پیچیده و بغرنجی نیست و 
شک نداشته باشید که با وقوعِ این اتفاق، در 
آینده »انسان«های سالم تر و در نتیجه جامعه 

ای پویا تر و بهتر خواهیم داشت.

روان درمانی؛ جامانده بزرگِ قطارِ بیمه های درمانی!
یک دیدگاه

»استاندار تهران«: 
نظام آموزشی برخی مناطقِ تهران 

بغرنج است
استاندار تهران با بیان اینکه در منطقه 22 تراکم جمعیت 
وجود دارد گفت: نظام آموزشی در برخی شهرستان ها و 
منطقه 22 بغرنج است و حضور 3۴ دانش آموزش در هر 

کلاس درس زیبنده استان نیست.

انوشیروان محسنی بندپی روز دوشنبه در جلسه کارگروه 
شورای آموزش و پرورش استان تهران افزود: در برخی از 
مدارس تغییر کاربری صورت گرفته و آموزش و پرورش 
باید از قبل در این زمینه ورود پیدا می کرد و اجازه تغییر 

کاربری را نمی داد.
وی ادامه داد: اگر نگاه تحولی بر آموزش، پرورش و تکامل 
دانش آموزان داشته باشیم به جامعه توسعه یافته دست 

می یابیم.
محسنی بندپی تصریح کرد: با استفاده از آموزش و پرورش 
می توانیم به انسان های توسعه پذیر و نقدپذیر دست یابیم 
و برای رسیدن به این هدف همه دستگاه ها باید به نظام 

آموزشی کمک کنند.
استاندار تهران گفت: شورای آموزش و پرورش در استان 
شکل گرفته و  وظایفی برای همه دستگاه ها نظیر راه و 
شهرسازی، آموزش و پرورش و... در  راستای کمک به فضای 

آموزشی در نظر گرفته شده است.
محسنی بندپی با بیان اینکه شهرداری ها مکلف هستند در 
ابعاد مختلف برای ساخت و ساز مدارس به سازمان آموزش 
و پرورش کمک کنند، افزود: باید دستگاه های عضو شورای 

آموزش و پرورش گزارشی از  عملکرد خود ارائه دهند.
وی ادامه داد: باید از فضاهای خالی برخی مکان ها نظیر 
مصلی و فضاهای آموزشی برای ایجاد فضاهای ورزشی و 
تجاری استفاده شود اما نباید به فضاهای آموزشی خدشه 

وارد شود.
از  درآمدهای حاصل شده  کرد:  تصریح  بندپی  محسنی 
فضاهای آموزشی برای توسعه ورزشی و تجاری باید برای 
توسعه عمرانی استان هزینه شود چراکه به جز مالیات و 
درآمدهای حاصل شده از برخی فضاهای آموزشی منابع 

مالی دیگری برای توسعه نداریم.
آموزش و پرورش مجوز مشارکت های خیران را اخذ کند

استانداری تهران گفت: برای آموزش افراد جامعه و اتباع 
خارجی ساکن در کشور از ابزار علمی و مشارکت خیران 
باید استفاده شود و آموزش و پرورش مجوز مشارکت های 

موسسه های خیران را اخذ کنند.

سه اثر میراث صنعتی استان 
تهران ثبت ملی شد

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
کارخانه  جمله  از  صنعتی  آثار  ثبت  از  تهران  استان 
دخانیات در خیابان قزوین، کارخانه مارگارین در شهر 

ری و کارخانه زمزم در خیابان آزادی خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از میراث فرهنگی استان 
پرونده میراث معاصر صنعتی شامل کارخانه  تهران، سه 
دخانیات در خیابان قزوین، کارخانه مارگارین در شهرری 
و کارخانه زمزم در خیابان آزادی تهران پس از طرح در 
همایش ملی ثبت میراث صنعتی که در تاریخ ۱۶ و ۱۸ آذر 
ماه در بندر ماهشهر برگزار شد واجد شرایط ثبت در فهرست 
آثار ملی شناخته تا پس از انجام مراحل قانونی و صدور لوح 
ثبت آثار یاد شده، مراتب از طریق وزارت میراث فرهنگی به 

مراجع مربوطه ابلاغ شود.
پرهام جانفشان با بیان اینکه شهری مانند تهران که توسعه 
آن با دوران صنعتی شدن ایران پیوند مشترک و عمیقی دارد 
باید در حفظ تاریخ صنعتی خود بیشتر از گذشته فعال باشد.
با تولید محصولات در چرخه  وی گفت: کارخانه ای که 
اقتصادی کشور نقش دارد می تواند در کنار فعالیت خود با 
داشتن یک کاربری فرهنگی مکمل نیز  به همان اندازه در 

اقتصاد ملی سهیم باشد.

پایتخت

خبر روز

و  نیرو  وزیر  با  دیدار  در  گیلان  استاندار 
رئیس کمیسیون مشترک همکاری های 
اقتصادی ایران و روسیه بر ضرورت تقویت 

میز اوراسیا با محوریت استان تاکید کرد .

به گزارش »دنیای هوادار«، »ارسلان  زارع« در 
این دیدار همچنین اختصاص نقدینگی مناسب 
انتقال  شبکه  اطمینان  قابلیت  افزایش  برای 
و فوق توزیع نیروی برق ، تکمیل پروژه های 
زیر بنایی آب و فاضلاب و تصفیه خانه های 
فاضلاب مسکن مهر در برخی مناطق استان را 

ضروری دانست .
وی با اشاره به عضویت کشورمان در اتحادیه 
داشت:  اظهار  اوراسیا  اقتصادی  همکاری های 
در راستای بهره مندی بیشتر از ظرفیت های 
گیلان در این اتحادیه اقتصادی تاکنون اقدامات 
موثری توسط ارگان های دولتی و نمایندگان 
برای  بازرگانی  اتاق  بویژه  خصوصی  بخش 
انجام  اوراسیا  موافقتنامه  مفاد  شدن  اجرایی 

گرفته است.
در  گیلان؛  در  دولت  عالی  نماینده  گفته  به 
همین راستا و در قالب میز اوراسیا، کارگروهی 
از مدیران ذیربط استان تشکیل و در جلسات 
متعدد به راهکارهای استفاده از ظرفیت های 
منطقه ای و ملی در راستای تفاهم نامه مذکور 

پرداخته شده است.
روزرسانی  به  عملیات  ماندن  مغفول  به  وی 
ارزش گذاری کالاهای صادراتی اشاره و اضافه 
کرد: استان گیلان آمادگی خود را به گمرک 
ایران جهت ایجاد کمیته تخصصی برای این امر 
که یکی از پیش نیازهای انجام تفاهم نامه است، 

اعلام کرده است.
زارع با بیان اینکه مسئولیت پیگیری اجرایی 
شدن مفاد تفاهم نامه اوراسیا در ایران بر عهده 
اردکانیان  مساعدت های  از  نیروست،  وزارت 
قدردانی و خاطر نشان کرد: لازم است سازمان 

توسعه تجارت، گمرک و اتاق بازرگانی همکاری 
لازم را برای تقویت میز اوراسیا و تفویض برخی 

اختیارات به استان گیلان انجام دهند.
گیلان  آمادگی  از  همچنین  گیلان  استاندار 
برای سفر وزیر نیرو بمنظور افتتاح و کلنگ زنی 
تعدادی پروژه های مرتبط با حوزه برق و یک 

پروژه حوزه آب منطقه ای استان خبر داد.
با توجه به پیشینه دیرین و غنی تجاری و 
با  تجاری  مبادلات  حجم  بیشترین  انجام 
در  اوراسیا  و   )CIS( همسود  کشورهای 
محوریت  با  اوراسیا  میز  تشکیل  با  گیلان، 

استان موافقت شده است.
قرارداد تشکیل اولیه اتحادیه اقتصادی اوراسیا 
روسیه،  کشورهای  میان   ۲۰۱۴ مه   ۲۹ در 
بلاروس و قزاقستان منعقد و جایگزین اتحادیه 
کشورهای  سپس  و  شد  اوراسیا  گمرکی 
ارمنستان و قرقیزستان نیز به عضویت آن در 
آمدند. این اتحادیه کار خود را به طور رسمی 
از اول ژانویه ۲۰۱۵ آغاز کرد. کشورهای عضو 
کیلومترمربع  میلیون  اکنون ۲۰  هم  اوراسیا 
مساحت و بیش از ۱۸۳ میلیون نفر جمعیت 
است.  جهان  جمعیت  درصد   ۵.۲ که  دارند 
درباره اهداف این اتحادیه اقتصادی می توان به 
تسهیل تجارت، ایجاد بازار مشترک در حوزه 
کشورهای عضو، حذف تدریجی قوانین گمرکی 
خارجی  تعرفه  برقراری  اتحادیه،  داخل  در 
مشترک در میان کشورهای عضو و هماهنگ 

سازی تشریفات گمرکی اشاره کرد.
و  ایران  ترجیحی  ترتیبات  موقت  موافقنامه 
اوراسیا از پنجم آبان ماه سال جاری اجرایی 
این  اجرای  از  پس  یکسال  است  قرار  و  شد 
منطقه  با  آزاد  تجارت  مقدمات  موافقتنامه، 
مذکور فراهم شود. این موافقتنامه  ۸۶۲  قلم 
کالا را شامل می شود که ۳۶۰  قلم ترجیحات 
هم  قلم   ۵۰۲ و  اوراسیا  به  ایران  اعطایی 

ترجیحات اعطایی اوراسیا به ایران است.

»استاندار گیلان« مطرح کرد:

ضرورتِ تقویت میز اوراسیا 
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محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

هر کسی که در زمینه ی بازاریابی دیجیتال تجربه 
ای داشته باشد، از اهمیت بازاریابی شبکه های 
اجتماعی آگاه است. با این حال، حتی برخی از 
کارکشته ترین بازاریابان دیجیتال نیز ممکن است 
هر از گاهی روی شبکه های اجتماعی اشتباه کنند. 
به نظر می رسد هر ماه حد اقل یک بار باید منتظر 
خواندن خبری مبنی بر ارسال توئیت یا پستی 
نامناسب و نسنجیده از سوی یکی از شرکت های 
در  مواردی که  باشیم؛  در فضای مجازی  بزرگ 
نتیجه ی آن ها روابط عمومی این شرکت ها ضربه 
ی شدیدی می خورد. به همین دلیل است که 
بررسی اصول پایه ی بازاریابی شبکه های اجتماعی 
هر چند وقت یک بار می تواند ایده ی خوبی باشد. 
۱۱ قانونی که در این حوزه هیچگاه نباید فراموش 

کنید از این قرار اند:

1- هیچگاه با مشتری وارد دعوای کلامی 
نشوید

انتقال اصول بازاریابی سنتی به بازاریابی نوین گاهی 
اوقات می تواند ایده ی خوبی باشد. یکی از آن 
اصول این است: »حق همیشه با مشتری است«. 
اگر یکی از مشتریان شما برای طرح نارضایتی خود 
از کیفیت یکی از محصولات یا خدمات شما، کار 
را به شبکه ی اجتماعی تان کشاند، از بحث کردن 
با او اجتناب کنید. دلیلش هم این است که نمی 
توانید برنده ی این بحث باشید. به جای دعوای 
کلامی، سعی کنید برای جلب رضایت او قدم هایی 
بردارید. این از اصول اولیه ی خدمات مشتریان 

است. یا اینکه سعی کنید به طریقی مکالمه تان را 
از شبکه های اجتماعی خارج کنید تا کمتر در برابر 

دیدگان عموم قرار داشته باشد.

2- همیشه محتوای 100 درصد با کیفیت 
منتشر کنید

اگر مردم روی شبکه های اجتماعی شما را دنبال 
می کنند حتماً دلیلی دارد. آن ها انتظار دارند این 
کار برایشان ارزشی به همراه داشته باشد. شاید به 
انتشار اطلاعاتی دم دستی از خودتان یا رویداد های 
جاری وسوسه شوید. اما، اگر این پست شما هیچ 
ارزشی برای دنبال کنندگانتان در بر نداشته باشد، 
روی شبکه های اجتماعی در مسیر نادرستی قرار 
می گیرید و دنبال کنندگان خود را از دست می 
دهید. بنابراین همیشه از کیفیت ۱۰۰ درصدی 

تمام مطالب خود اطمینان حاصل کنید.

3- برای دیده شدن هر چه بیشتر تبلیغ 
کنید

شاید فکر کنید تبلیغات روی شبکه های اجتماعی 
ایده ی خوبی نباشد؛ اما در حقیقت ایده ی بسیار 
خوبی است. تبلیغات روی شبکه های اجتماعی جواب 
می دهد؛ چه برای محتوایی که تولید می کنید، چه 
برای افزایش دنبال کننده و چه برای بالا بردن فروش 
مستقیم. اخیراً در مواردی دیده شده تبلیغات انجام 
شده روی فیسبوک، از تبلیغات انجام شده روی گوگل 

نیز پیشی گرفته اند و این حرف کمی نیست.

۴- با شخصیت های تأثیرگذار شبکه های 
اجتماعی رابطه ی خوبی برقرار کنید

بزرگان  های  شانه  روی  گرفتن  قرار  از  هیچگاه 
شبکه های اجتماعی نهراسید. اگر می خواهید 
داشته  بالایی  تأثیرگذاری  ها  پلتفرم  این  روی 
باشید، کار خود را با ادای احترام به کسانی آغاز 
کنید که در این مسیر موفق شده اند. از شبکه 
های اجتماعی برای دسترسی پیدا کردن به کسانی 
استفاده کنید که در حوزه ی کاری تان تأثیرگذار 
محسوب می شوند. آن ها را در پست های خود 

تگ کنید، به توئیت ها و آپدیت هایشان پاسخ 
دهید و به عضوی از تیمشان تبدیل شوید. این کار 
به رشد شبکه های اجتماعی و کسب و کار شما 

کمک خواهد کرد.

5- هر نکته مثبتی را برجسته کنید
معاشرت  مثل  درست  اجتماعی  های  شبکه  از 
هایتان در زندگی واقعی استفاده کنید: تأکید روی 
نکات مثبت و حذف نکات منفی. هیچکس دوست 
ندارد به جای نکات مثبت و موفقیت ها، شنونده 
ی گله و شکایت های شما از چالش های پیش رو 
باشد. پس با مطالبی که منتشر می کنید به دنبال 

کننده های خود تجربه ی خوشایندی بدهید.

6- هوای دنبال کننده هایتان را داشته 
باشید تا هوایتان را داشته باشند

یکی دیگر از اصول بازاریابی سنتی که در بازاریابی 
نوین روی شبکه های اجتماعی نیز به خوبی نتیجه 
می دهد این است: »از هر دست بدهی، از همان 
دست می گیری«. اگر می خواهید نتیجه ی تلاش 
هایتان در زمینه ی بازاریابی شبکه های اجتماعی 
از ارزش آفرین بودن خود به صورت  را ببینید، 
مستمر و منظم برای کسانی که شما را دنبال می 
کنند اطمینان حاصل کنید. اگر این کار را انجام 
دهید، قادر خواهید بود محصولی که کاشته اید 

را برداشت کنید.

7- باید از آمار و ارقام بازدید خود و تجزیه و 
تحلیل آن ها آگاهی داشته باشید

این هفته چند نفر به فالور های اینستاگرامتان 
اضافه شده است؟ این ماه چند دنبال کننده ی 
جدید کانال تلگرامتان را دنبال کرده اند؟ اگر نمی 
توانید این سؤال ها را پاسخ دهید، دلیلش این است 

که آمار تحلیلی تان را مطالعه نمی کنید.
بررسی آمار تحلیلی شبکه های اجتماعی به طور 
منظم و مداوم اهمیت زیادی دارد، چرا که با این 
کار خواهید دید چه نوع پست هایی بیشترین 
مشارکت را از سوی مخاطبانتان بر می انگیزند. به 

این ترتیب می توانید در کمپین های شبکه های 
اجتماعی خود در آینده، روی پست های موفقی از 

این دست تمرکز بیشتری داشته باشید.

8- شبکه های اجتماعی مدام در حال تغییر 
و تحول اند، شما هم باید مدام در حال تغییر 

و یادگیری باشید
اگر فکر می کنید همه چیز را درباره ی شبکه های 
اجتماعی می دانید بهتر است کمی بیشتر فکر 
کنید. حتی اگر همین حالا هم روی شبکه های 
اجتماعی به جایگاه خوبی رسیده اید، می توانید 
مطمئن باشید شبکه های اجتماعی هم ظرف سال 
های پیش رو با پیشرفت فناوری متحول خواهند 
شد. به همین جهت استراتژی های نتیجه بخش 
شبکه های اجتماعی در حال حاضر، برای سال 
بعد مناسب نخواهند بود. بنابراین یادگیری مداوم 
در مورد بهترین رویه های بازاریابی شبکه های 

اجتماعی، ایده ی خوبی است.

9- ثبات قدم داشته باشید
بازاریابی شبکه های اجتماعی تنها در صورتی می 
تواند موفق باشد که استمرار و انسجام داشته باشد. 
اگر ماهی یک بار پست جدید می گذارید، باید در 
ازای تلاش محدودی که می کنید انتظار نتیجه ی 
محدودی هم داشته باشید. اگر به جای پست های 
منظم، هر وقت فرصت کردید پست می گذارید، 
دسترسی مخاطبان به خودتان را محدود کرده اید.
محتوای  منظم  و  مستمر  بطور  شوید  مطمئن 
ارزشمند روی کانال های شبکه های اجتماعی 
خود قرار می دهید. اینکه هر چند وقت یک بار 
باید پست جدید بگذارید به صنعت و بازار هدفتان 
بستگی دارد، اما به عنوان قانونی کلی می توان حد 

اقل روزی یک پست را مناسب دانست.

10- به جای همه ی پلتفرم های اجتماعی، 
چند پلتفرم مناسب برای خود را انتخاب 

کنید
احتمالاً شما هم تا حالا درباره ی اهمیت بازاریابی 

لینکدین،  پینترست،  فیسبوک،  توئیتر،  روی 
یک  و  یوتیوب  تاملر،  چت،  اسنپ  اینستاگرام، 
عالمه پلتفرم دیگری که در فضای مجازی وجود 
محدودیت  عین  در  اگر  اید.  شنیده  زیاد  دارند 
به  پلتفرم ها  این  تمام  منابع سعی دارید روی 
بازاریابی بپردازید، ممکن است بتوانید روی همه 
ی آن ها حضور داشته باشید اما در هیچ یک 
نتیجه ی مناسبی نمی گیرید. به جای این کار، 
روی چند پلتفرم محدود متمرکز شوید که در 
بازار هدفتان مردم توجه بیشتری به آن ها نشان 
می دهند. روی این پلتفرم ها تمرکز ویژه داشته 
باشید تا بازگشت حاصل از سرمایه گذاری خود را 

به حداکثر برسانید.

11- وقت بگذارید و تقویم محتوایی جذابی 
برای خود درست کنید

قبلا هم در دیجیاتو برایتان نوشته ایم که عدم 
موفقیت در برنامه ریزی، برنامه ریزی برای عدم 
موفقیت است. این اصل در بازاریابی شبکه های 
محتوایی  تقویم  کند.  می  صدق  نیز  اجتماعی 
خود را به گونه ای تنظیم کنید که انواع مختلف 
از سال  گوناگونی  فرصت های  در  محتوایی که 
منتشر خواهید کرد را در بر بگیرد. حد اقل از ۳ 
تا ۶ ماه قبل برای محتوایی که می خواهید انتشار 
دهید برنامه ریزی کنید. در برنامه ی خود توجه 
ویژه ای به مناسبت ها و تعطیلی های خاص داشته 
باشید تا بتوانید محتوایی با حال و هوای مربوطه 
تولید کنید. روزهایی نیز ممکن است وجود داشته 
باشند که صرفاً برای مخاطبان بازار هدفتان اهمیت 

دارند و در تقویم اثری از آن ها نمی بینید.

کلام آخر
حتما هر از گاهی به عقب برگردید و تمام پست 
هایی که در گذشته منتشر کرده اید را مرور کنید. 
مطمئن شوید اکانتی که برای برندینگ شخصی یا 
هر نوع بازاریابی دیجیتال مورد استفاده قرار می 
دهید از هر گونه عکس یا مطلب شخصی مربوط 

به گذشته خالی هستند.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

اصولِ طلایی بازاریابی شبکه های اجتماعی
هوای دنبال کننده هایتان را داشته باشید تا هوایتان را داشته باشند

بازاریابی و فروش
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روزنامه

5 شهری

و  نقل  و  عمران، حمل  کمیسیون  رئیس 
به  اشاره  با  کرج  شهر   شورای  ترافیک 
در  نوعی  به  اقوام  پارک  احداث  اینکه 
کلید  پنجم  شورای  کار  ابتدای  شورای 
قبل  تا  است  ضروری  کرد:  تاکید  خورد، 
از پایان کار این دوره شورا، این پارک به 

بهره برداری برسد.

حاجی  مهدی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
شهری  مدیریت  از  قدردانی  ضمن  قاسمی 

به منظور احداث پارک روشندلان خواستار 
پیگیری بهره برداری از پارک ایران کوچک 

با سرعت بیشتری شد.
مدت  گذشت  از  پس  اینکه  بیان  با  او 
کار  در  توجهی  قابل  پیشرفت  زیادی، 
دیده نمی شود، گفت: روند اتمام پارک به 
صورت طراحی در حین کار است که این 
روش با هزینه و زمان بیشتری به نتیجه 

می رسد.
حاجی قاسمی تاکید کرد: ضروری است تا 

روش پیشرفت کار بررسی مجدد شود تا در 
آینده ای نزدیک شاهد بهره برداری از پارک 
اقوام که به عنوان یک نماد در ایران کوچک 

به شمار می رود باشیم.
دبیر اول شورای اسلامی شهر کرج در بخش 
خصوص  در  خود  های  صحبت  از  دیگری 
افزایش تعداد چرخ دستی ها در سطح شهر 
یاد کرد و گفت: حضور چرخ دستی ها در 
سطح شهر معضلی است که باید به آن به 

صورت جدی رسیدگی شود.

حاجی قاسمی تاکید کرد؛

بهره برداریِ پارک اقوام تا قبل از پایان دوره شورا 
اختصاصی

صدور مجوز سازه و تابلو در کرج 
بر اساس قانون باشد!

رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر 
کرج رسیدگی به وضعیت آشفته بصری شهر تاکید کرد.

 
به گزارش دنیای هوادار، رحیم خستو ضمن ابزار خرسندی 
از بهره برداری از پارک روشن دلان که در یکی از مناطق 
کم برخوردار شهر کرج احداث شده است گفت: استقبال 

شهروندان از این مجموعه بینظیر و قابل تقدیر بود.
وی در ادامه از وضعیت نابسامان و آشفتگی بصری سطح 
شهر کرج گلایمند بود و افزود: در خصوص فضای شهری و 
معابر و وضعیت بصری متاسفانه آشفتگی به چشم می آید 
و مشخص نیست مجوز سازه یا تابلو و یا کانکس توسط چه 
معاونتی صادر گردیده است و این نکته زمینه سوء استفاده 

قرار گرفته است .
وی از شهردار کرج خواست تا صدور مجوز برای تابلوهای 
تبلیغاتی و کانکس و سازه بر اساس ظوابط قانونی اعمال گردد.

»کمیاب« شدن واحدهای نوساز
در بازار مسکن

واحدهای مسکونی نوساز در بازار خرید و فروش مسکن 
بررسی  اقتصاد«،  »دنیای  گزارش  به  شدند.  کمیاب 
فایل های عرضه شده به بنگاه های املاک در چند روز 
اخیر نشان می دهد حجم فایل های نوساز عرضه شده 
بازار برای فروش به شدت کاهش پیدا کرده است،  به 
روز  تهران، در چند  از شهر  منطقه  به طوری که در هر 
گذشته، تعداد واحدهای نوسازی که از سوی سازندگان 

به بازار عرضه شده اند، انگشت شمار بوده است.

به گزارش دنیای هوادار، در این راستا، برخی از مشاوران 
املاک عنوان می کنند همین موضوع سبب شده تعداد 
قیمت  با  بازار،  به  شده  عرضه  نوساز  واحدهای  محدود 
پیشنهادی بالا ارائه شوند. به این معناکه مالکان واحدهای 
مسکونی نوساز در چند هفته اخیر، انعطاف پذیری کمتری 
برای تعدیل قیمت ها نسبت به مالکان سایر گروه های سنی 

آپارتمان ها از خود نشان داده اند. 
 به نظر می رسد بخش عمده سازندگانی که تعداد محدود 
آپارتمان های نوساز خود را که تکمیل شده برای فروش در 
بازار عرضه کرده اند، بنا دارند از طریق فروش ملک خود بخشی 
از بودجه آغاز پروژه های ساختمانی جدید خود را تامین کنند.  
البته برخی دیگر از مشاوران املاک با توجه به شرایط فعلی 
بازار معتقدند از آنجاکه بخش عمده خریداران مصرفی و 
متقاضیان خانه اولی هم اکنون شرایط حضور در بازار و خرید 
ملک را ندارند بنابراین عمده خریداران واحدهای نوساز 
متقاضیانی هستند که به قصد سرمایه گذاری  واحدها را 
خریداری و تا پایان دوره رکود حاضر به فروش آنها نیستند. 

ایران؛ دهمین کشور تولیدکننده 
کربن در جهان

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران با اشاره به 
اینکه ایران دهمین کشور تولیدکننده کربن در جهان 
است، گفت: توسعه پایدار در کنار حفظ محیط زیست 
باید در نظر گرفته شود تا بیش از این شرمنده نسل های 

آینده نشویم.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، سعید محمودی 
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران در نشست 
تخصصی هماهنگی سند همکاری در حوزه آموزش حفاظت از 
محیط زیست و مدیریت مصرف آب و انرژی در مدارس گفت: 
گسترش مسائل زیست محیطی در جهان اعم از افزایش دمای 
زمین و تغییر الگوی بارش ها حاصل اعمال غیرمسئولانه بشر 
است. ما در کشور طی یک سال ۲۵۰ میلیمتر بارندگی داریم 

اما این رقم در کشورهای دیگر جهان ۱۰۰۰ میلیمتر است.

خبر

خبر روز

معاون نظارت شورای شهر تهران از ارسال 
مورد  در  تهران  به شهردار  محرمانه  نامه 

وضعیت بام لند خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار، افشین حبیب زاده در 
مورد  فعالیت مجتمع بام لند گفت: مدتی پیش 
نامه ای محرمانه در مورد پروژه بام لند و نوع قرار 

داد آن به شهردار تهران ارسال کردیم.
وی اظهار کرد: کارشناسان این قرار داد را به 

لحاظ حقوقی و همچنین سطح و سطوحی که 
در قرار داد آمده با آن چیزی که اجرایی شده 
را احصا کردند،  در مورد شرایطی که امروز این 
پروژه دارد و آیا اینکه قرار داد نیاز به اصلاح دارد 
یا نه؟ یک اظهارنظر حقوقی شده و کارشناسان 

این مسائل را بررسی کردند.
حبیب زاده افزود: این نامه به صورت  محرمانه 
برای شهردار ارسال شده و از حناچی درخواست 
کردیم که این موضوع را بررسی کند اما هنوز 

پاسخی به این نامه داده نشده است و مسئولان 
امر عنوان کردند که در حال بررسی هستند.

نیز بهاره آروین  رئیس کمیته  این  از  پیش 
شفافیت شورای شهر تهران  اعلام کرده بود: 
به  نیز  »بام لند«  واگذاری مجموعه  متاسفانه 
مجموعه  این  مزایده  آگهی  که  بود  گونه ای 
به عنوان یکی از مهمترین معاملات شهرداری 
تهران در سال های گذشته در یک هفته نامه 

دست چندمی منتشر شد.

نامه محرمانه به حناچی در مورد »بام لند«

مقررات  تنظیم  و  اقتصاد  کمیته  رئیس 
گستره  در  گفت:  تهران،  شهر  شورای 
شهر تهران به خوبی می شود به گسترش 

دیجیتال پرداخت و برنامه ریزی کرد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از مهر، سومین 
همایش و نمایشگاه تهران هوشمند با حضور 
رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر تهران، 
شهردار تهران، وزیر ارتباطات و معاون فناوری 

ریاست جمهوری در برج میلاد برگزار شد.
این همایش پنل های تخصصی  ادامه  در  
میرلوحی  محمود  سید  که  شد  برگزار  نیز 
مقررات  تنظیم  و  اقتصاد  کمیته  رئیس 
شورای اسلامی شهر تهران در پنل تخصصی 
»اقتصاد چگونه بر شکل گیری تهران جدید 
موثر خواهد بود«، شرکت کرد و گفت: در 
ذهن  در  موضوع  این  پنجم  شورای  آغاز 
در مسیر  که  بود  بسته  نقش  اعضای شورا 
شهر هوشمند کجا هستیم، آیا مسیر طی 
شده راضی کننده است و  آیا باید این مسیر 
ادامه دهیم؟ پاسخی که دریافت کردیم  را 
این بود که شهر تهران از حیث نیاز به بحث 
دیجیتال و حضور در این عرصه نیازش بیشتر 

از شهر های اروپایی نظیر برلین است.
اروپا  کل  در   دانید  می  شما  داد:  ادامه  وی 
تعداد اندکی  شهر داریم که بالای یک میلیون 
جمعیت دارند و  شهر های بالای  ۳ میلیون نفر 

جمعیت  به تعداد انگشتان دست شاید باشد.
در  که  است  حالی  در  این  افزود:  میرلوحی 
تهران و در روز ۱۱ میلیون جمعیت و در شب 
۸ میلیون جمعیت داریم. شهر  برلین وسعت 
اش بیشتر از دو برابر ما است ولی جمعیتش 
سه میلیون نفر، از منظر ترافیک هم در نظر 

بگیریم کدام شهر اروپایی را سراغ دارید که 
روزانه ۶ میلیون وسیله نقلیه در آن تردد کند و 
همه خواهان حضور در خیابان ها باشند! کدام 
شهر را سراغ دارید این همه امضا طلایی در 
ادارات داشته باشند. متاسفانه ما کاری کردیم 
از خوردن آب تا مهمترین مسائل باید به ادارات 
دولتی مراجعه کنیم. لذا احساس کردیم در 
تهران به مسئله شهر هوشمند باید  زیادتر از  

گذشته پرداخت.
رئیس کمیته اقتصاد و تنظیم مقررات شورا 
تهران فضا  این در حالی است که در  گفت: 
دیگر برای کسب و کارهای سنتی هم وجود 
ندارد؛ امروز بیش از ۳۱۱ هزار واحد اقتصادی 
و تجاری در تهران وجود دارد که شرایط برای 

کسب و کار آنها نیز فراهم نیست.
وی افزود:  این بود که شورای شهر احساس 
کرد که تهران نیاز و ضرورتش به شهر هوشمند 
ای  چاره  و  است  اروپایی  از شهرهای  بیشتر 

نداریم که به این سمت برویم.
میرلوحی ادامه داد: خوشحالیم در برنامه سوم  
توسعه شهر تهران که به تصویب شورای شهر 
رسید بالغ بر  یک سوم این برنامه را  به موضوع 
شهر هوشمند اختصاص داده و اقتصاد دیجیتال 
و اقتصاد مبتنی بر این حوزه و کسب و کارهای 
نوین را مورد توجه قرار داده ایم.  در بودجه 
امسال شهرداری نیز به این مهم توجه شده 

است.
رئیس کمیته اقتصاد و تنظیم مقررات شورا  

با بیان اینکه  برآورد ما این است در تهران و 
کلان شهر ها ظرفیت بالایی برای این بخش 
اقتصاد  به  توجه  امر  این  افزود:   دارد  وجود 
دیجیتال و فناوری شهر هوشمند را توجیه 
می کند. لذا ما هر  مقدار بتوانیم در توسعه 
فیبر نوری،  در ایجاد ساختار پلت فرمی که 
دیتای تهران را فراهم کند و به کاربر های 
مختلف به خصوص استارت اپ ها سرویس 
دهی کند و هر مقدار که بتوانیم به عمق و 
انحصار  در  که  دیتاهایی  آمادگی  و  کیفیت 
دستگاه ها است بپردازیم، می توانیم در تحقق 

شهر هوشمند موفق تر باشیم.
وی ادامه داد: فکر می کنیم در گستره شهر 
تهران به خوبی می شود به گسترش دیجیتال 
پرداخت و برنامه ریزی کرد. حتی می توان  برای 
هر محله این موضوع را تبیین کرد به طوریکه 
ما در شورایاری های محلات  کارگروهی به نام 
نواوری و فناوری ایجاد کردیم تا  از دل محلات 

به فکر اقتصاد دیجیتال باشیم.
میرلوحی گفت: فکر می کنم با وجود این همه 
تهران  این حوزه در  جوان تحصیل کرده در 
را  باید سرعت و آهنگ  فراهم است.  شرایط 
افزایش دهیم و موانعی موجود را  هر چه سریع 

تر رفع کنیم.
عضو شورای اسلامی شهر تهران در پایان، افزود: 
من در مجمع شوراهای کلان شهر های کشور 
نیز در کارگروه شهر هوشمند حضور دارم و 
اخیرا نیز در اجلاس وین شرکت کردم و باید 
گفت که زمینه های توسعه اقتصاد دیجیتال 
فراهم است و لذا باید سهم اقتصاد دیجیتال 
ها  هزینه  کاهش  داخلی،  ناخالص  تولید  در 
و شفافیت مشخص شود تا بهتر به این امر 

پرداخته شود.

نیاز تهران به شهر هوشمند بیشتر از شهرهای اروپایی!
نگاه روز
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محمدحسین سیفی - دوست داشته باشیم یا نه، 
ژانر گنگستری اساسا ژانر مهمی در تاریخ سینما 
به حساب می آید. بسیاری از حرکات و پیشرفت 
های اساسی سینمایی از فیلم هایی شروع شده اند 
که بر اساس قواعد این ژانر ساخته شده بودند و 
زندگی یک گنگستر را بیان می کردند. از »صورت 
هاکس«  »هاوارد  میلادی  چهل  دهه  زخمیِ« 
بگیرید که زندگی »تونی مونتانا« بود تا »بانی و 
کلایدِ« آرتور پن که در دهه هفتاد یک موج تازه 
در سینما به راه انداخت و شکل و شمایل دیگری 
به بیان »خشونت« در سینما داد. از »پدر خواندهِ« 
فرانسیس فورد کاپولا بگیرید که حد اعلای این 
جنس از سینما را به رخ کشید تا »روزی روزگاری 
در آمریکا«ی سرجیو لئونه که»مدرنیسم« را به 

رگ های سینمای گنگستری تزریق کرد.
سینمای  تاریخ  که  سرگذشتی  این  تمام  با  اما 
توان  را نمی  نام  گنگستری به خود دیده، یک 
اسکورسیزی«!  »مارتین  گرفت؛  نادیده  هرگز 
مردی که با »خیابان های پایین شهر« که اساسا 
را  خودش  است،  گنگستری  جدی  فیلم  یک 
به سینما معرفی کرد و بعدها با ساختن آثاری 
همچون »رفقای خوب« و »کازینو«، بیش از پیش 
امضای خودش را بر فیلمسازی در این سبک زد. 
تا جایی که وقتی نام اسکورسیزی می آید، پیش از 
هر چیز فیلمبازان یاد آثار گنگستری او می افتند 
و هرچه قدر هم شیفته »راننده تاکسی«، »گاو 
خشمگین«، »آخرین وسوسه مسیح« و »عصر 

معصومیت« یا... باشند.
اگر  اسکورسیزی  که  همینجاست  دقیقا  نکته 
روزگاری از سینمای گنگستری فاصله می گرفت 
و مثلا »عصر معصومیت«، »گاو خشمگین« یا 
»هیوگو« می ساخت، در بستر آن روایت ها هم 

می شد علاقه او به سینمای گنگستری را پیدا 
کرد. جایی که مثلا در فیلم »عصر معصومیت« 
تیپیکالِ معمولی، یک شبه  از دل یک خانواده 
می  بیرون  تر  ترسناک  مراتب  به  گنگسترهای 
این  خوانش  به  توان  می  زیرمتن  در  که  کشد 
چنینی دست پیدا کرد. از این رو هر چه قدر هم 
اسکورسیزی از این جنس سینما دور می بود، باز 
می شد رگه هایی از این سینما را در آثارش پیدا 
کرد؛ چرا که پیش از همه »اسکورسیزی« بدان 

فیلم ها »روح« دمیده است.
اما وقتی پس از سال ها شنیده شد که اسکورسیزی 
رفته،  گنگستری  اثر  یک  ساختن  سراغ  دوباره 
خیلی از طرفداران او دوباره سر ذوق آمده اند و 
به هوای این که قرار است با آثار دهه هشتاد و 
نود او خاطره بازی کنند مشتاق تماشای تازه ترین 
اسکورسیزی  که خود  روزی  از  اما  بودند.  اثرش 
اعلام کرد که »مرد ایرلندی« آن فیلمی است که 
قریب به دو دهه قصد ساختنش را داشته، برق 
از سر مخاطبان پرید و انتظارات دو چندان شد 
تا ببینیم این چه فیلمی است که اسکورسیزی 
اینچنین برای ساختنش صبر و تلاش به خرج داده 
است؟ وقتی هم که پروسه ساخت فیلم تموم شد 
و اسکورسیزی به صراحت گفت »بارها سر صحنه 
فیلمبرداری تسلیم سخت بودن پروژه شدم« بیش 
از پیش دلمان می خواست بدانیم که مگر »مرد 
پیرمرد  یک  که  است  ای  پروژه  چه  ایرلندی« 
استخوان خورد کرده در سینما که بیش از چهار 
دهه سابقه فیلمسازی درخشان دارد، سر چنین 

پروژه ای ابراز ناتوانی می کند؟
همه این ها پرسش هایی بودند که در ذهن ما 
تا  بودیم  منتظر  و  گرفت  می  شکل  مخاطبان 
خروجی اش را ببینیم. اما احتمالا همه مان بخاطر 

سن بالای اسکورسیزی و اینکه دهه هشتم زندگی 
اش را سپری می کند، به این فکر می کردیم که 
قرار نیست مانند »رفقای خوب« یا فیلم های آن 
سال هایش به وجد بیایم اما قرار است به خاطر 
اینکه اسکورسیزی پشت دوربین نشسته از تماشای 
یک اثر گنگستری سه ساعت و نیمه سیراب شویم 
و پس از تماشا هم مانند آثار دیگر کارگردانان پا به 
سن گذاشته صرفا بگوییم »حالمان خوب شد« و 
آن را ببوسیم و کنار بگذاریم. اما اگر هنوز این فیلم 
را ندیده اید و چنین فکری می کنید باید بگویم که 

سخت در اشتباهید!
می  راحتی  به  که  است  اثری   » ایرلندی  »مرد 
توان در آن گذر عمر کارگردانش را رویت کرد. 
گنگستری  آثار  اش  کارنامه  در  که  کارگردانی 
فراوانی به چشم می خورد که هرکدام از آن ها 
بخش مهمی از تاریخ سینما را شامل می شود. اما 
حالا با »مرد ایرلندی« بازگشته و یکی از بهترین 
آثار خودش و احتمالا یکی از بهترین آثاری که 
سینمای آمریکا در قرن ۲۱ سینما به خود دیده 
به خاطر داشتن  تواند  و هالیوود می  را ساخته 
اسکورسیزی کماکان بدان ببالد. با فیلمی طرف 
هستیم که از همین حالا باید یک صفحه برایش 
در کتاب های تاریخ سینما کنار بگذاریم و نامش را 
به عنوان یک اثر ماندگار بر تارکِ سینما ثبت کنیم 
تا آیندگان بیشتر، بهتر و دقیق تر از ما به این اثر 
بازگردند و سینمای گنگستری را از نو بنویسند و 
از این فیلم یادداشت برداری کنند. و احتمالا به 
حال ما غبطه بخورند که در زمانه ای می زیستیم 
که می توانستیم چنین اثری را ببینیم و هم عصر 

کارگردانش بوده ایم.
مرد ایرلندی داستان راننده کامیونی به نام »فرانک 
مانند  که  مردی  است.  دنیرو(  )رابرت  شیرَن« 

بسیاری از مردم، زندگی ساده خود را با چالش 
های روزانه ای نظیر خرابی ماشینش می گذراند. 
او به صورت اتفاقی با رئیس باند و فرد قدرتمندی 
به نام »راسل بوفالینو« )جو پشی( آشنا می شود. 
او  از  اقدامی  ترین  برای کوچک  فردی که همه 
پرسش می کنند و اگر رضایت او کسب نشود، می 
تواند به بهای زندگی و جانشان تمام شود! فرانک 
فعالیت خود را به عنوان راننده برای راسل آغاز می 
کند اما رفته رفته توانایی های او در کشتار باعث 
می شود رتبه بالاتری پیدا کرده و تبدیل به یکی از 

افراد نزدیک راسل شود و...
اسکورسیزی بهتر از هر کارگردان دیگری دنیای 
تبهکاران را می شناسد و در » مرد ایرلندی « 
دقیقا پا به عرصه ای گذاشته که استاد بلامنازع آن 
است. با این تفاوت که گنگسترهای اسکورسیزی 
در سال ۲۰۱۹ شباهتی با دنیای پر زرق و برق 
سال های دور ندارند و گویی مانند کارگردانشان، 
آن ها هم پخته تر شده اند. اسکورسیزی این بار 
تمام دستاوردهای سینمایی دهه های گذشته خود 
را یک جا جمع کرده و آن را به مخاطب ارائه داده 
است. علاقه او به روایت تاریخ پر از علامت سوال 
ایالات متحده در این جا نیز نقش پررنگی دارد 
و حوادث معاصر این کشور به طور دقیق مورد 
بررسی قرار گرفته و تاثیر آن بر زندگی افراد نیز 

با جزئیات به تصویر کشیده شده است.
شخصیت  ماندگارترین  و  ترین  جذاب  از  یکی 
راسل  است.  بازی جو پشی  با  راسل  فیلم  های 
بارها تماشاگر را به یاد »دون کورلئونه« در سری 
فیلم های »پدرخوانده« می اندازد؛ با این تفاوت 
که راسل لبخند بیشتری می زند و بر اخلاقیات 
پایبندی بیشتری دارد اما خب اجتناب ناپذیری 
انتخاب موسیقی در برخی  این مساله حتی در 

سکانس ها با حضور راسل کاملا مشهود است. 
این مثال و دیگر نمونه ها مهر تاییدی بر این ادعا 
خواهند بود که اسکورسیزی در برخی صحنه ها 
یک ادای دین جدی به برخی فیلم های بزرگ 
گنگستری تاریخ سینما مثل همین »پدرخوانده«، 

»روزی روزگاری در آمریکا« و... داشته است.
با این حال و با تمام ارجاعاتی که اسکورسیزی به 
گذشته خودش و فیلم های مورد علاقه اش و... 
ایرلندی« یک فیلمِ گنگستری  می دهد، »مرد 
که  است  اسکورسیزی  امروزِ  جهان  به  متعلق 
باشد.  تواند  نمی  او  جز  کس  هیچ  کارگردانش 
این فیلم بیش از هر فیلم دیگری در سال های 
گذشته، »اسکورسیزی« را پشت دوربین خودش 

به مخاطب نشان می دهد.

 مقدمه ای بر »مرد ایرلندی« تازه ترین اثر آقای »اسکورسیزی«؛ 

ژانر گنگستری از گور بر می خیزد

فیلم روز

با این حال و با تمام ارجاعاتی 
که اسکورسیزی به گذشته 

خودش و فیلم های مورد 
علاقه اش و... می دهد، 
»مرد ایرلندی« یک فیلمِ 

گنگستری متعلق به جهان 
امروزِ اسکورسیزی است که 
کارگردانش هیچ کس جز او 

نمی تواند باشد. این فیلم بیش 
از هر فیلم دیگری در سال های 

گذشته، »اسکورسیزی« را 
پشت دوربین خودش به 
مخاطب نشان می دهد.
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7 فناوری

»تلگرام« که رفع فیلتر نخواهد شد؛

سورپرایز وزیرِ جوان چیست؟!

پزشکیان:

برای مقابله با تحریم های آمریکا و اروپا، استعدادها را باور کنیم

»رئیس سازمان زمین شناسی« هشدار داد:

احتمال سونامی در دریای خزر 

سوژه روز

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، دیروز در 
افتتاحیه کنفرانس تهران هوشمند به حضار 
روز  برای  ارتباطات  وزارت  که  کرد  اعلام 
مردم  برای  بزرگ  سورپرایز  یک  پنجشنبه 
خواهند داشت. شایعه رفع فیلتر تلگرام از 
همین جا شکل گرفت اما این خبر از سوی 

شورای عالی فضای مجازی تکذیب شد.

سوی  از  خبر  این  اعلام  از  پس  بلافاصله 

محمدجواد آذری جهرمی، کاربران شبکه های 
اجتماعی شروع کردند به حدس زدن درباره این 
که سورپرایز آخر هفته وزارت ارتباطات چیست؟

برخی به آغاز اینترنت ملی و خداحافظی با شبکه 
جهانی اینترنت اشاره کردند. حاشیه های جدی و 
طنز پیرامون این سورپرایز بسیار زیاد بود و هر فردی 
حدسیات خود را با دیگران به اشتراک می گذاشت.

تا جایی که این شایعه به گوش رسید که:
قاضی  بازداشت  و  دستگیری  به  توجه  »با 

صادرکننده حکم فیلتر تلگرام و همچنین آثار 
سایر  نبودن  کاربردی  و  فیلترشکن ها  مخرب 
از  تلگرام  شدن  خالی  و  اجتماعی  شبکه های 
فیک نیوزها با دستگیری روح الله زم، دلیلی برای 
ادامه فیلترینگ تلگرام باقی نمی ماند و خروجی 
جلسات کارشناسی هفته گذشته شورای عالی 

فضای مجازی رفع فیلتر تلگرام بوده است.«
روابط عمومی شورای عالی فضای مجازی این 
خبر را تکذیب کرد و گفت: با توجه به انتشار 

خبری در رسانه ها و شبکه های اجتماعی مبنی 
بر رفع فیلتر تلگرام با عنوان )خروجی جلسات 
فضای  عالی  شورای  گذشته  هفته  کارشناسی 
مجازی رفع فیلتر تلگرام بوده است( به اطلاع 
می رساند، جلسه کارشناسی شورای عالی فضای 
مجازی کشور درخصوص رفع فیلتر تلگرام برگزار 
نشده بنابراین تصمیم گیری در این خصوص در 
شورای عالی فضای مجازی کشور صحت نداشته 

و صراحتا تکذیب می شود.

اسلامی  شورای  مجلس  اول  رئیس  نایب 
گفت: اگر قرار است مقابل آمریکا و تحریم ها 
باور  استعدادها  و  مغزها  به  باید  بایستیم 
داشته باشیم. اگر آنها را باور و حمایت کنیم، 
آمریکا، اروپا و هیچ قدرتی نمی تواند ما را 

زمین گیر کنند.

مسعود پزشکیان در جلسه علنی روز گذشته-
جریان  در  اسلامی  شورای  شنبه-مجلس  سه 

شرکت های  مشکلات  و  دستاوردها  بررسی 
دانش بنیان گفت:  مهم این است که نیروهای 
علمی و دانش بنیان باید مورد توجه قرار گیرند. 
در این جلسه مسائلی در رابطه با مشکلات این 
شرکت ها اعم از در حوزه تامین اجتماعی، فضای 
کسب و کار، مالیات، گمرک و مجوزها مطرح 
شد، اما مگر غیر از دولت این موضوع به جای 
دیگری ربط دارد،  چرا باید کاری کنیم فضای 
کسب و کار مشکل پیدا کند، دولت می تواند 

لایحه فوریتی در این باره به مجلس بیاورد و 
مشکلات را حل کند.

iپزشکیان گفت: نیازمند عزم و اراده ملی و اعتماد 
به جوانان هستیم. برای حل مشکلات شرکت های 
دانش بنیان کارگروهی متشکل از وزارتخانه های 
اقتصاد، کار، علوم، بانک مرکزی و سازمان ثبت 
به مجلس  با کمیسیون های مربوط  و  تشکیل 
هماهنگی شود، به این شرکت ها اختیاراتی داده 
شود و با تعهد و عزم و اراده از آنها حمایت و 

دفاع کنیم.
نایب رئیس اول مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: 
اگر قرار است مقابل آمریکا و تحریم ها بایستیم باید 
به مغزها و استعدادها باور داشته باشیم. اگر آنها 
را باور و حمایت کنیم، آمریکا، اروپا وهیچ قدرتی 
نمی تواند ما را زمین گیر کنند بلکه از بحران هم 
نجات پیدا می کنیم؛ راه نجات ممکلت علم و دانش 
است و نمایندگان نیز با قدرت پشتیبان این امر 

هستند.

اکتشافات  و  شناسی  زمین  سازمان  رئیس 
معدنی کشور گفت: بررسی های صورت گرفته 
نشان  آن  اطراف  خشکی  و  خزر  دریای  در 
می دهد احتمال وقوع سونامی در این پهنه آبی 

وجود دارد.

علیرضا شهیدی روز گذشته در بیست وچهارمین 
نشست کمیته هماهنگی هواشناسی - آب شناسی 
دریای خزر افزود: بررسی ها نشان می دهد اگر در 
آینده زلزله ای داخل خزر رخ دهد، احتمال وقوع 
سونامی وجود دارد اما اگر در داخل خشکی رخ 
دهد ممکن است امواجی به وجود آورد که باعث 
شود ساحل کم عرض خزر شامل شهرها، تاسیسات 
و بنادر تحت تاثیر این امواج قرار گیرد و خساراتی 

وارد شود.
وی به مخاطرات دریای خزر اشاره کرد و گفت: 
با توجه به زلزله خیز بودن منطقه، احتمال وقوع 

سونامی در خزر وجود دارد.
شهیدی اضافه کرد: دریای خزر به علت داشتن 
منابع غنی نفت و گاز بسیار ارزشمند است و همواره 

مورد توجه کشورهای حاشیه خود قرار دارد.
وی ادامه داد: ساحل ایران در حاشیه دریای خزر 
بسیار باریک و طولانی است و جمعیتی حدود ۵ 
میلیون نفر در این خط باریک زندگی می کنند، 
مخاطرات  وقوع  زمان  در  خطر  ریسک  بنابراین 

افزایش می یابد.
شهیدی اظهار داشت: با توجه به موقعیت زمین 
شناسی، ایران روی منطقه پر خطر قرار دارد. از 

نظر مخاطرات ایران رتبه سوم دنیا را دارد یعنی از 
۴۳ مخاطره در دنیا با ۳۴ مخاطره در ایران دست و 

پنجه نرم می کنیم.
وی تاکید کرد: البته نمودارها در روند بررسی نشان 
می دهد که از سال ۱۹۰۰ تا ۲۰۱۰ به رغم اینکه 
تعداد رخدادهای مخاطرات افزایش یافته اما تعداد 
یافته است که  تلفات و میزان خسارات کاهش 
این نشان می دهد می توان با شناخت مخاطرات 
خسارات را کاهش داد و باید به سمت ایمن شدن 

پیش رویم.
رییس سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی 
گفت: ایران از نظر موقعیت جغرافیایی تحت اثر 
فشارش قرار دارد یعنی این فشارش در زاگرس ۹ 
میلیمتر در سال، مرکزی ۱۳ ، البرز و کاسپین ۶ 

میلیمتر در سال است که باعث وقوع زلزله می شود. 
البته تلفات در  زاگرس کمتر است چون زمین آن 
بخش حالت پلاستیکی دارد اما تلفات در البرز به 

علت سخت بودن زمین بالاتر است.
وی افزود: خزر توسط دو دسته گسل فعال یکی در 
بخش البرز و دیگری در بخش »سیل آب شیرون« 
قرار دارد. بر این اساس در قسمت های شمالی کشور 
ریسک زلزله بسیار بالا است، در منطقه البرز هم 
وقوع  در گذشته شاهد  دارد،  وجود  فعال  گسل 
زلزله های زیادی در این منطقه بودیم که یکی از آن 
سال ۱۸۵۶ با عنوان زلزله کمس بود که در ناحیه 
سمنان، دامغان و شاهرود رخ داد و تمدنی را از بین 

برد و دیگری  زلزله ری در جنوب تهران رخ داد.
البرز و  استرا، شمال  شهیدی اضافه کرد: گسل 

که  هستند  خزر  دریای  اطراف  گسل  سه  خزر 
بررسی کردیم و نتایج نشان داد که با توجه به 
رخداد زلزله های متعدد در این بخش، با وقرع زلزله 

احتمال وقوع سونامی در دریای خزر وجود دارد.

خانه ملت!

محیط زیست

آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول
به موجب پرونده اجرایی ۹۸۰۱۲۷ و دادنامه و اجرائیه صادره از شعبه ۱۰ دادگاه حقوقی کرج له : محمد خدری علیه حسن حنیفی محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ ۴۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال و مبلغ ۲۰/۰۰۰/۰۰۰ریال نیم عشر دولتی ، با توجه به اینکه اجرائیه به 
محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام نموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی اموال محکوم علیه به شرح ذیل این آگهی از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری 
کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردید که در روز پنجشنبه مورخ ۹۸/۱۰/۵ از ساعت ۱۰ الی ۱۱ صبح در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد مزایده از قیمت ۷۰/۰۰۰/۰۰۰ریال طبق نظریه کارشناسی شروع می 
شود و به هر شخص حقیقی و یا حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد و یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی صدور حکم 
تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید، سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد، کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم علیه است که 
از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت در مزایده 

می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناسی بدین شرح است:
موضوع ارزیابی خط خط موبایل همراه اول به شماره ۰۹۱۲۱۵۰۸۷۹۰ می باشد رقم برآورده شده ارزش پایه مزایده مال می باشد و می تواند متفاوت با قیمت معاملاتی روز باشد.

قیمت اعلام شده صرفا ارزش کارشناسی برآورده شده کالا بوده و مستقلا از میزان احتمال فروخته شدن آن می باشد.
مزایده در روز پنج شبه ۹۸/۱۰/۵ از ساعت ۱۰ الی ۱۱ در محل شعبه پنجم اجرای احکام مدنی دادگستری کرج برگزار می گردد.  ۹۸۰۱۲۷

دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری کرج زارعی نژاد
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محمدحسین سیفی

 وضعیت تیم ملی ایران، امروز از همیشه حیاتی تر 
و البته بحرانی تر است. نیمکت تیم ملی با رفتن 
»مارک ویلموتس« خالی است و هنوز توافقی با 
هیچ مربی ای حاصل نشده است. با رفتن مارک 
ویلموتس و فسخ قراردادش بعد از حدود ۶ ماه 
حضور در فوتبال ایران، باید منتظر انتخاب چهل و 
هفتمین سرمربی تیم ملی باشیم. حدس و گمان ها 
بسیار زیاد است اما تقریبا برای یک گزینه اتفاق 
نظر جمعی میان رسانه ها و کارشناسان وجود دارد 
و آن هم شخص »برانکو ایوانکوویچ« است و به نظر 
می رسد که او مدت ها است که گوی سبقت را 
از بقیه ربوده اما خب ظاهرا هنوز هیچ چیز قطعی 

نشده است.
و دقیقا قسمت ترسناک و بحرانی ماجرا همین 
فسخ  ویلموتس  است.  چیز  هیچ  نشدن  قطعی 
کرده و امروز تقریبا یک هفته می شود که تکلیف 
سرمربی تیم ملی با وجود گزینه های در دسترس 
فدراسیون حتی  و  است.  نشده  فراوان مشخص 
مذاکره با افراد را هم نه تایید می کند و نه تکذیب؛ 
کاری که البته دیگر عادت فدراسیون نشینان شده 
و از اتاق ریاست ظاهرا هیچ چیز قرار نیست برای 
»شفاف سازی« به بیرون درز کند! به همین خاطر 
شاید خیلی ها تصور می کنند که مذاکرات با برانکو 
به بن بست خورده و این مساله باعث شده تا آقایان 
دنبال گزینه های دیگری بروند. از این رو شاید بد 
نباشد نگاهی بیندازیم به گزینه های در دسترس 

نیمکت تیم ملی:

گزینه اصلی / پروفسوری با طعمِ سم پاشی!
می  از همین حالا هم  نیفتد  اتفاق خاصی  اگر 
شود برانکو را سرمربی تیم ملی بدانیم. اما خب 
شنیده ها حکایت از مذاکرات تراکتورسازان با این 
پیرمرد کروات دارد؛ اگرچه خود برانکو قبلا گفته 

که در ایران به جز پرسپولیس روی نیمکت هیچ 
تیمی نخواهد نشست اما خب امثال »مورینیو« 
هم زیر حرف های گذشته شان می زنند و نمی 
توان انتظار داشت با توجه به اتفاقات اخیر بر سر 
دستمزد برانکو در پرسپولیس، او کماکان حداقل 
به خاطر مسائل مالی به پرسپولیس وفادار باشد. 
با این حال مذاکره با تراکتور چیزی فراتر از شایعه 
نیست و جدی ترین و نزدیک ترین گزینه به نیمکت 
تیم ملی ایران همین مرد کروات و ۶۵ ساله است.

برانکو مذاکراتش با فدراسیون را از مدت ها قبل 
آغاز کرده بود و حتی گفته می شد بعد از بازی 
با عراق قرار بود روی نیمکت تیم ملی بنشیند 
اما خب توافقات کافی بر سر مدت زمان قرارداد 
و حتی دستمزدش هنوز صورت نگرفته و برانکو 
خواهان دریافت مطالبات و حل مشکل مالیاتی اش 
مقطع  در ۲  هم  این  از  پیش  ایوانکوویچ  است. 
سرمربی تیم ملی بوده و حالا در آستانه حضور سه 
باره بعد از حدود ۱۳ سال است. همچنین او این 
بار درخواست قرارداد بلند مدت با فدراسیون کرده 
است که این مساله می تواند مانند چوب دو سر 
باخت )در صورت عدم نتیجه( یا برد )در صورت 

نتیجه گرفتن احتمالی( برای تیم ملی عمل کند.
شاید مهم ترین دلیل انتخاب برانکو توسط فدراسیون 
نشینان این باشد که برانکو با فوتبال ایران کاملا 
آشناست و پیش از این نیز در شرایط مشابه برای 
صعود به جام جهانی قرار داشته و توانسته تیم را به 
جام جهانی برساند. و همین طور در سال های اخیر 
با هدایت پرسپولیس به خوبی لیگ ایران را واکاوی 
کرده و او از تجربه بین المللی نیمچه قابل دفاعی 
خصوصا در قاره آسیا برخوردار است و بازیکنان تیم 
ملی با تفکراتش آشنا هستند. از طرفی برانکو شاید 
مهم ترین نکته در مورد انتخاب او، هم سو بودن 
تفکراتش با فدراسیون نشینان باشد که می تواند 

حواشی را از این جهت از فدراسیون دور نگاه دارد.
اما خب این مساله کاملا اجتناب ناپذیر است که 
آمادگی لازم  ایران  فوتبال  فعلی جو  در شرایط 
برای پذیرش برانکو را ندارد. هنوز فراموش نکرده 
ایم دعواهای او و کارلوس کی روش حین آماده 
سازی تیم ملی و مصاحبه های برانکو علیه تیم 
ملی را که چیزی جز »سم پاشی« نبودند. او در 
زمان کی روش با سرمربی وقت تیم ملی مناقشات 

زیادی داشت و طرفداران مرد پرتغالی حضور او 
روی نیمکت تیم ملی را بر نمی تابند. از طرفی 
آزمون،  تیم ملی مثل سردار  بازیکنان  از  برخی 
رامین رضاییان و... با برانکو دچار چالش هایی شده 
بودند و حضور پروفسور احتمال به وجود آمدن 

چند دستگی در تیم را افزایش خواهد داد.
اعتماد احتمالی به جوانان: یحیی و هلی کوپتر

از طرفی یک احتمال غیر قابل رد شدن هم در میان 
گزینه ها وجود دارد و آن مساله »اعتماد به جوانان« 
است. فلسفه آوردن  »ویلموتس« هم به ایران تاکید 
بر این نکته بود که فدراسیون می خواهد تفکر جوان 
گرایی را به تیم ملی ایران تزریق کند و تصور می 
کرد که ویلموتس از عهده این کار بر می آید اما خب 
عدم نتیجه گیری او مانع عملیاتی شدن این اتفاق 
شد. و پروژه تزریق روحیه جوانی به تیم ملی عملا با 
شکست رو به رو شد. اما خب فدراسیون قطعا یکی 
از قصد هایش هنوز همین مساله است و نمی خواهد 

جوانگرایی را کنار بگذارد.
از این رو دیگر گزینه  هایی که صحبت راجع به آن 
ها زیاد است هم »یحیی گل محمدی« و »وحید 
هاشمیان« هستند که بعد از برانکو که با فاصله 
جدی ترین گزینه محسوب می شود می توان از آن 
ها نام برد. در مورد گل محمدی باید بگویم که 
قرارداد یحیی با تیم باشگاهی اش یعنی شهرخودرو 
به گونه ای است که او می تواند فقط به بهانه حضور 
در تیم ملی، شهر خودرو را ترک کند. با این حال 
خودش تمایل چندانی به قبول سرمربیگری تیم 
ملی در این برهه ندارد. یحیی اعلام کرده حضور 
در این مقطع ریسک بزرگی است و به حمایت 
۱۰۰ درصدی احتیاج دارد. نام دیگر یعنی وحید 
هاشمیان هم کمک مربی ویلموتس بود که با او کار 
کرد و حالا نامش در ردیف گزینه های سرمربیگری 
است. هاشمیان سال ها در آلمان مشق مربیگری 
کرد اما نتوانست به سطوح بالا راه پیدا کند ولی در 
کادر فنی جدید تیم ملی، به جرگه مربیان پیوست.
معدود  جزو  او  که  بگوییم  باید  یحیی  مورد  در 
حساب  به  ایران  فوتبال  سبک  صاحب  مربیان 
می آید. او عملکرد خوبی در چند سال اخیر داشته 
پسندانه  تماشاگر  همواره  تیم هایش،  فوتبال  و 
بوده است. از نظر اخلاقی نیز یحیی مورد وثوق 
همه هواداران و علاقمندان است. بازیکنان نیز با 

او رابطه خوبی خواهند داشت و این می تواند در 
کنار انگیزه خودش، کمک کننده باشد. اما خب 
مشکل از جایی شروع می شود که یحیی سابقه 
سرمربیگری در عرصه بین المللی را ندارد و حضور 
او روی نیمکت تیم ملی در این برهه حساس، یک 
تیم  به حساب می آید.  بزرگ  فوق العاده  ریسک 
ملی جای اشتباه ندارد و اگر با یحیی بلغزد، این 
استعداد بزرگ مربیگری فوتبال ایران مانند علی 
دایی سوخت خواهد شد و چند سال عقب می افتد.

در  او  که  است  این  هم  هاشمیان  برنده  برگ 
چند ماه اخیر همراه تیم بوده است. او از آخرین 
وضعیت بازیکنان مطلع است و دست بر قضا رابطه 
بسیار صمیمانه ای با رختکن تیمش دارد. او به 
نوعی می تواند ادامه دهنده راه کادر قبلی باشد و 
مشکلاتی از قبیل آشنایی با فضای جدید و رقبای 
فعلی تیم ملی در مرحله دوم انتخابی جام جهانی 
و جام ملت ها را ندارد. اما خب هاشمیان در سطح 
اول فوتبال، در هیچ کشوری حتی ایران سابقه 
حضور به عنوان نفر اول کادر فنی را ندارد. این 
مهمترین نقطه ضعف هاشمیان به حساب می آید 
که نمی توان به راحتی از کنارش گذشت. از این رو 

او به تجربه بیشتری نیاز دارد.

پای شهریار هم در میان است!
در میان اسامی احتمالی برای هدایت تیم ملی، 
نام »علی دایی« در رسانه ها به چشم می خورد. 
مردی که تقریبا یک سال است هدایت هیچ تیمی 
را بر عهده نگرفته و پیش از این هم سابقه کوتاه 
هدایت تیم ملی را داشته است که البته با شکست 
رو به رو و منجر به خانه نشینی کوتاه مدت او شد. 
او پیشنهاد تراکتور را رد کرد؛ چرا که نمی خواهد 
خارج از تهران کار کند. با این حال بعد از چند ماه 
استراحت، به نظر انگیزه زیادی برای بازگشت دارد. 
و به نظر می رسد از تجربه هدایت تیم ملی قبلی تا 
امروز تفاوت های زیادی در شیوه بازی تیم های او 

پیدا کرده اند و دایی پخته تر شده است.
مهم ترین نقطه قوت علی دایی شخصیت جنگنده 
او و اینکه می خواهد همیشه برنده باشد است. دایی 
می خواهد توانایی های مربیگری خود را بار دیگر به 
اثبات برساند. اتفاقی که در مقطع قبلی حضورش 
رخ نداد اما حالا از آن روزها حدود یک دهه گذشته 

و تجربیاتش نیز بیشتر شده است. دایی همواره 
رابطه خوبی با بازیکنان داشته و از وجهه بین المللی 

قوی هم برخوردار است.

سایر گزینه ها / از فن مارویک تا قلعه نویی
به جز این نفرات نام هایی چون مصطفی دنیزلی، 
امیر قلعه نویی، حسین فرکی و حتی گزینه هایی 
مثل برت فان مارویک هم به گوش می رسند که 
چندان جدی نیست و نمی توان به آن اعتنا کرد. 
اتفاق عجیبی رخ  اگر  فدراسیون  بعدی  انتخاب 
ندهد از بین همان چهار نفر مذکور است. با این 
تفاوت که شانس برانکو به مراتب از الباقی نفرات 
بیشتر است و اگر ماجرای جدیدی رخ ندهد، باید 

او را سرمربی بعدی تیم ملی دانست.

»دنیای هوادار« از گزینه های احتمالی هدایتِ تیم ملی گزارش می دهد؛

وقتی یک روده راست در شکمِ فدراسیون نشینان وجود ندارد!

بحث روز

شاید مهم ترین دلیل انتخاب 
برانکو توسط فدراسیون نشینان 

این باشد که برانکو با فوتبال 
ایران کاملا آشناست و پیش 
از این نیز در شرایط مشابه 

برای صعود به جام جهانی قرار 
داشته و توانسته تیم را به جام 

جهانی برساند. و همین طور 
در سال های اخیر با هدایت 

پرسپولیس به خوبی لیگ ایران 
را واکاوی کرده و او از تجربه 
بین المللی نیمچه قابل دفاعی 

خصوصا در قاره آسیا برخوردار 
است و بازیکنان تیم ملی با 

تفکراتش آشنا هستند. از طرفی 
برانکو شاید مهم ترین نکته در 

مورد انتخاب او، هم سو بودن 
تفکراتش با فدراسیون نشینان 

باشد که می تواند حواشی را 
از این جهت از فدراسیون دور 

نگاه دارد.


